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Interpelacja  dotycząca poprawy  bezpieczeństwa  pasażerów  korzystających

z usług  firm przewozowych oraz innych użytkowników  ruchu drogowego

na ulicach naszego miasta.           

               Szanowny Panie Prezydencie zwracam się z zapytaniem co możemy zrobić na rzecz 

poprawy bezpieczeństwa pasażerów korzystających z usług  firm przewozowych oraz innych 

użytkowników  ruchu drogowego na ulicach Lublina.

Wypadki z udziałem taksówek nie należą do rzadkości. Każdego dnia korzystają z nich bowiem 

tysiące ludzi. Czym więcej zaś ludzi korzysta z tego środka transportu, tym większe jest ryzyko 

wypadku. W ostatnich latach pojawiła się również konkurencja dla TAXI, w postaci firm 

świadczących usługi płatnego przewozu, takich jak Uber czy Bolt. Ich popularność rośnie z 

każdym dniem. Teoretycznie każdy taksówkarz powinien posiadać licencję i prowadzić 

działalność gospodarczą, jednak nowe przepisy stworzyły pewną lukę, dzięki której można

wozić pasażerów zupełnie legalnie bez wspomnianych warunków. 

Okazuje się, że licencja wydawana jest na samochód przedsiębiorcy, a nie na konkretnego

kierowcę,co oznacza , że z jednego auta może korzystać na zmianę nawet kilku. 

Dokument zapewnia legalność wykonywania usługi przewozu, jeśli tylko osoba za 

kierownicą świadczy usługi samochodem z wypisu (należy on do firmy mającej licencję 

TAXI). To umożliwia pracę jako kierowca  osobom „przypadkowym”,niedoświadczonym i 

nie do końca przygotowanym  do wykonywania tego zawodu.

              Z wyrazami szacunku
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